
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 13/01/2021 

Του:      Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
  
 
ΘΕΜΑ:  «“Στον αέρα” η εφημεριακή λειτουργία του Γενικού Νοσοκομείου Ρεθύμνου»  
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Στα πρόθυρα κατάρρευσης βρίσκεται, για μία ακόμη φορά, η εφημεριακή λειτουργία του Γενικού 
Νοσοκομείου Ρεθύμνου, καθώς και οι αντοχές του ιατρικού του προσωπικού του. Όπως 
χαρακτηριστικά ανέφεραν γιατροί και νοσηλευτές του εν λόγω νοσοκομείου, τα Τμήματα 
Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ) έμειναν, πρακτικά, με δύο γιατρούς, η Παθολογική με 3, η 
Πνευμονολογική με 3, η ΜΕΘ με 4 το Αναισθησιολογικό με 2. Όσον αφορά, δε, στη διαχείριση της 
πανδημίας, οι ειδικότητες πρώτης γραμμής του εν λόγω νοσοκομείου δεν μπορούν να στηρίξουν 
μια αξιοπρεπή αντιμετώπιση των αρρώστων με τη νόσο του κορωνοϊού. Περαιτέρω, όπως μάθαμε, 
η «ΜΕΘ» του νοσοκομείου, με έναν εφημερεύοντα ιατρό, καθημερινά, δεν μπορεί να ανοίξει τα 
«COVID» κρεβάτια και αναγκάζονται οι αρμόδιοι ιατροί να διακομίζουν τα περιστατικά που 
«φαίνεται ότι θα βαρύνουν», διαχειριζόμενοι καταστάσεις ρίσκου ανεπίτρεπτες. Καταλαβαίνει 
κανείς, εκ των άνω, πως το νοσοκομείο του Ρεθύμνου έχει περιέλθει σε πολύ δύσκολη κατάσταση 
από πλευράς υποστελέχωσης.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεσθε να επιλύσετε το πρόβλημα της ομαλής λειτουργίας των εφημεριών του Γενικού 
Νοσοκομείου Ρεθύμνου, ώστε να μην τεθεί σε κίνδυνο η υγεία των πολιτών που το επισκέπτονται 
αλλά και να προστατευτεί το ιατρικό προσωπικό του νοσοκομείου από την σωματική εξόντωση; 
 
2. Προτίθεσθε να προβείτε σε άμεσες προσλήψεις μόνιμου ή επικουρικού ιατρικού προσωπικού 
στο ανωτέρω νοσοκομείο για την κάλυψη των αναγκών του σε ανθρώπινο δυναμικό; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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aera-oi-efimeries-gia-tep-pathologiki-kliniki-covid/ 
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